
Retsudvalget

Til: Justitsministeren

Dato: 4. juli 2024

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

REU alm. del

Spørgsmål 1170
Vil ministeren i forlængelse af samrådet om menneskehandel den 4. juni 2024 – på bag
grund af at Hvidvasksekretariatet i NSK i sin risikovurdering af hvidvask havde forventnin
ger til menneskeudnyttelsesparagraffen, idet den skulle gøre det nemmere at bevise, at 
man arbejder under urimelige forhold end at bevise vold og tvang efter menneskehandel
sparagraffen – redegøre for hvorfor der ikke er sket noget mere, hvis politiet forventede, 
at man nemmere kunne ramme bagmændene?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Karina Lorentzen Dehnhardt (SF).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Karina.Dehnhardt@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Steffen Larsen
formand

1/1

Offentligt
REU Alm.del - Spørgsmål 1170

Retsudvalget 2023-24


